
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr XLVII/2022
z sesji w dniu 26 października 2022 r.,

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 26 października 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:56 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków.

Obecni:

l. Adam Bysko
2. Dariusz Dobija
3. Mirosław Goliszewski
4. Dariusz Kanik

5. Antoni Kufel
6. Marcin Kwiatek
7. Elżbieta Lenda
8. Alina Macher
9. Bożena Maślanka

10. Małgorzata Olma
11. Katarzyna Seneta
12. Marcin Stawinoga
13. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XLVI sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący Rady Gminy Wilkowice P. Marcin Kwiatek o godz. 14.00 otworzył XLVII sesję Rady
Gminy Wilkowice.
Przedstawił informację o przetwarzaniu wizerunku na sesjach Rady Gminy Wilkowice.

Powitał serdecznie wszystkich przybyłych na sesję, tj.:
Wójta Gminy Wilkowice pana janusza Zemanka,

- wszystkich radnych - //sto obecności radnych stanowi załącznik nr l do protokołu,
Sekretarza Gminy panią Alicję Kaszka - Micherdzińską,
Skarbnika Gminy panią Aleksandrę Kastelik,
pana Arkadiusz Dyk - informatyka, który zapewnia sprawne działanie naszego systemu,
panią Małgorzatę Lempart z Biura Obsługi Rady, która czuwa na protokołem z sesji,

Przewodniczący odczytał listę obecności. Na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie
w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób
stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
(nieobecni radni: Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia).

2. Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.
Zmian do porządku obrad nie wniesiono.

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.
Przewodniczący przedstawił informację przestaną przez radną powiatową J. J. Piechota.
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l. Ul. Szczyrkowska:
a) wskazane dziury w jezdni uzupełnione
b) gałęzie przycięte
c) tablica po firmie budowlanej - w gestii Zarządu Dróg Wojewódzkich
d) doświetlenie przejść przy banku i w okolicy ul. Wypoczynkowej - w gestii Urzędu

Gminy Wilkowice
e) przekształcenie w drogę dla rowerów pasa zieleni i chodnik wzdłuż - temat znany

w Zarządzie Dróg Powiatowych - problemem normy budowlane - szerokość
minimalna. Temat otwarty.

2. Przejście w ciągu ul. Wyzwolenia na wysokości nowo utworzonej ul. Galicyjskiej (okręg Hucisk)
- nie jest możliwe, co ustaliła komisja. Szczegóły przekażę po otrzymaniu kopii protokołu
z wizji w terenie.

5. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
l) W dniu 27.09.2022 r. otwarto oferty na zadanie "Przebudowa ciągu drogowego ulic Wiśniowej

i Ornej w Bystrej". Trwa badanie ofert.
2) W dniu 29.09.2022 r. ogłoszono postępowanie na zadanie: "Pełnienie funkcji inspektora nadzoru

inwestorskiego w trakcie realizacji zadania pn. : "Przebudowa ciągu drogowego ulic Wiśniowej
i Ornej w Bystrej". W dniu 10.10. 2022 r. nastąpiło otwarcie ofert. Trwa ich weryfikacja.

3) W dniu 12. 10.2022 r. ponownie ogłoszono postępowanie na zadanie "Opracowanie
dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: "Budowa/rozbudowa/przebudowa dróg
publicznych wraz z budową zintegrowanego układu szlaków rowerowych w miejscowości
Wilkowice - dwie części". Otwarcie ofert nastąpiło 24. 10.2022 r.

4) W dniu 13. 10. 2022 r. ogłoszono postępowanie na zadanie: "Zimowe utrzymanie dróg na terenie
gminy Wilkowice poprzez ich odśnieżanie i zwalczanie gołoledzi w sezonie 2022/2023". Otwarcie
ofert nastąpiło w dniu 21. 10. 2022 r. Trwa badanie ofert.

5) W dniu 14. 10. 2022 r. ogłoszono postępowanie na zadanie "Budowa sieci kanalizacyjnej do
budynków na terenie gminy Wilkowice". Otwarcie ofert planowane jest 31. 10. 2022 r.

6) W dniu 19. 10. 2022 r. zostało opublikowane zawiadomienie o wyborze najkorzystniejszej oferty
na zadanie pn. "Rozbudowa i przebudowa budynku Dom Strażaka w Bystrej wraz z przebudową
i utwardzeniem istniejącego placu biesiadnego oraz remont budynku zaplecza sceny", jest to
oferta Konsorcjum firm: ARBUD Anna Kluka oraz STARBUD Krystyna Mierzwa. Cena oferty:
6 254 003, 57 zł. Środki na dofinansowanie zadania pozyskano ze źródeł zewnętrznych.

7) W dniu 20. 10. 2022 r. opublikowano zawiadomienie o wyborze najkorzystniejszej oferty na
nadzór inwestorski nad ww. zadaniem. Wybrana została oferta firmy STRUCTO Sp. z o. o.
Cena ofertowa: 70. 200, 00 zł.
Na oba zadania umowy zostaną podpisane po wystawieniu promesy inwestycyjnej przez Bank
Gospodarstwa Krajowego, ponieważ roboty budowlane objęte są dofinansowaniem w ramach
Programu Inwestycji Strategicznych: Polski Ład, a także RFIL.

Podpisanie umów
W dniu 24. 10.2022 r. podpisano umowę na robotę budowlaną "Budowa kanalizacji sanitarnej
w ul. Szczyrkowskiej i Wrzosowej w Bystrej" z firmą Produkcyjno-Usługowo-Handlową Pawlimex na
kwotę brutto 495. 818,41 zł. Umowa stanowi zadanie nr 15 w ramach projektu "Budowa kanalizacji
sanitarnej w Gminie Wilkowice w wyznaczonych obszarach aglomeracji".

Złożone wnioski o dofinansowanie

Nadal oczekujemy na wyniki Rządowego Funduszu Dróg Samorządowych do którego złożone są dwa
wnioski: "Budowa i przebudowa ul. Spacerowej oraz przebudowa ul. Wypoczynkowej w Wilkowicach
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w formule zaprojektuj-wybuduj" oraz "Przebudowa ul. Sportowej oraz rozbudowa ul. Do Lasku
w formule zaprojektuj-wybuduj".

KANALIZACIA: Stopień zaawansowania rzeczowego na dzień 26. 10.2022r.
Etap l i Etap III: zakończony: 43, 8 km (kanały główne i boczne z sięgaczami)
Etap II + Zadania 13 i 14: wykonano: 40,1 km sieci kanalizacyjnej (wg geodezji powykonawczej)
Zadanie nr 15 - dodatkowe: realizacja rozpocznie się: 07. 11.2022 r.

O ółem Pro'ekt: konano: 84 36 km - zaawansowanie rzeczowe 99 9%

Do wykonania pozostało około 0,42 km - Zadanie 15 - Budowa sieci kanalizacji sanitarnej
w ul. Szczyrkowskiej w Bystrej oraz w ul. Wrzosowej / Skośnej w Bystrej.
> Zaawansowanie finansowe Projektu (ogółem wydatki zafakturowane) 92% - 76, 2 min zł brutto

(z 83,3 min - koszt całkowity Projektu)
> Wykorzystanie dotacji: 41,7 min zł z 43,3 min zł - 96%
> Wykorzystanie pożyczki: 18,7 min zł z 20,9 min zł - 90%
> Środki własne - wydatkowane dotychczas: 18,7 min zł (ogółem w tym VAT 13, 9 min zł)
> Realizowane są postępowania w sprawie ustanawiania służebności posadowienia i przesyłu

nowo wybudowaną kanalizacją ściekową. W okresie ostatniego miesiąca zakończono 23 sprawy,
podpisując odpowiednie akty notarialne. Od początku realizacji projektu ustanowiono już 124
służebności oraz wpisano do Ksiąg Wieczystych 24 ostrzeżenia.

> Stan podłączeń do sieci kanalizacyjnej: do sieci kanalizacyjnej na 20. 10.2022 r. podłączonych
jest około 1276 budynków (z planowanych, 1695); tj. : 75%. Ilość mieszkańców korzystających z
nowo wybudowanej kanalizacji: około 4250 MK (docelowo 5681 MK do 31. 12. 2023)

Bieżące sprawy:
> Rozpoczęto procedurę przekazania tłoczni ŁUBINOWA do eksploatacji AQUA.
> Na pompowni "HUCISKA" trwa wymiana obudów szaf sterowniczych z metalowych na

z tworzywa sztucznego w ramach uwag zgłoszonych przez AQUA, związanych
z zabezpieczeniem elektrycznym sterowni.

> Przesłano do NFOŚiGW kompletny wniosek o zmianę terminu zakończenia Projektu
z 31. 12.2022 na 31.03.2023 r. -w związku z wprowadzeniem do Projektu dodatkowego zadania
nr 15. Wniosek został zaakceptowany.

> W dniu 24. 10. 2022 r. uzyskano zgodę Ministerstwa Klimatu i Środowiska na zmianę
zaproponowanych przez Gminę terminów i sporządzenie odpowiedniego aneksu do umowy
o dofinansowanie

Uwagi:
Termin uzyskania Efektu rzeczowego -31. 03. 2023r. - uzgodniony z NFOŚiGW
Termin uzyskania Efektu ekologicznego - wg. umowy o dof. : 31. 12. 2023r. - bez zmian.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE:
Po uchwaleniu "miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wilkowice w zachodniej
części gminy (... )" - na ostatniej sesji - uchwała została przesłana do Nadzoru Prawnego Wojewody.
Uchwała została też opublikowana w dniu 14 października 2022 r. w Dzienniku Urzędowym
Województwa Śląskiego 2022 póz. 6510. Będzie obowiązywać po 30 dniach od daty publikacji.

Nadal trwają prace nad opracowaniem projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego Gminy Wilkowice.
Zapytań nie zgłoszono.

6. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący przedstawił informacje o pracy w okresie międzysesyjnym obejmującą okres od
28.09.2022 - 26. 10.2022
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l) l października -Jesienne Biegi na Magurce oraz Rajd Nordic Walking
2) 4 października - Rada Sołecka w Bystrej
3) 7 października - Wernisaż wystawy fotograficznej w ramach l Festiwalu Górskiego, otwarcie

festiwalu

4) 11 października - Inauguracja Roku Akademickiego UTW 2022/2023
- uroczystość wręczenia nagród i wyróżnień w Konkursie "Firma Roku 2022"
Tytuł Firma Roku 2022 Ziemi Bielskiej otrzymała firma EKO-WTÓR Jakubiec Sp. z o. o. Jeszcze raz
składam serdeczne gratulacje dla Prezesa Zarządu Pana Kazimierza Jakubca, który podczas
uroczystości odebrał statuetkę Dedala.

5) 14 października - Gala wręczenia nagród i stypendiów dla uczniów - wiceprzewodniczący
Mirosław Goliszewski

6) 15 października - otwarcie Mistrzostw Polski Juniorów Młodszych w skokach na trampolinie,
ścieżce i podwójnej mini-trampolinie - wiceprzewodniczący Mirosław Goliszewski

7) 20 października - Zebranie Sprawozdawczo-Wyborcze Koła Emerytów, Rencistów i Inwalidów
wWilkowicach

8) 23 października - l Memoriał Zbigniewa Baneta (niestety nie zdążyłem dojechać, ale pragnę
wyróżnić to wydarzenie i podziękować wszystkim zaangażowanym w jego organizację).

Zapytań nie zgłoszono.

7. Informacja Przewodniczącego Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.
Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji nie odnotował wpływu żadnej interpelacji
ani zapytania. Korespondencja związana z interpelacjami i zapytaniami oraz odpowiedziami na nie
jest dostępna w Biuletynie Informacji Publicznej.

8. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach.
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - zastępca przewodniczącego komisji Piotr Wałeczek

poinformował, że komisja na posiedzeniu 17 października br. wniosków nie wypracowała
a uzasadnienia do uchwał zostaną przedstawione w odpowiednim punkcie porządku obrad.

- Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Przewodniczący A. Kufel przedstawił wniosek
komisji z 19 października br: Komisja Oświaty Kultury i Spraw Społecznych zapoznała się
z wnioskiem o nadanie tytułu Honorowy Obywatel Gminy Wilkowice dla Pana Adama
Adamczyka i zaopiniowała go negatywnie.

W uzasadnieniu swojej decyzji komisja stwierdza, że dotychczas tytuł ten był przyznawany osobom
które przez wiele lat pracowały społecznie na rzecz Gminy Wilkowice, reprezentowały społeczność
poszczególnych sołectw i w znaczący sposób przyczyniły się do promowania Gminy na zewnątrz.
Członkowie Komisji uznali, że tytuł należy przyznawać w szczególnych okolicznościach dla osób
najbardziej zasłużonych dla naszej społeczności. Jednocześnie Komisja uznała, że należy wyrazić
podziękowania dla dyrygenta Gminnej Orkiestry Dętej, Pana A. Adamczyka za dotychczasowy wkład
pracy i prowadzenie orkiestry i skierowała do Wójta Gminy wniosek: Komisja Oświaty wnioskuje
o uhonorowaniu Pana Adama Adamczyka za zasługi dla Gminy Wilkowice w roku jubileuszu 20-lecia
Gminnej Orkiestry Dętej z zapewnieniem uroczystego charakteru wydarzenia.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek przypomniał, że wnioski o nadanie tytułu honorowego obywatela
gminy składane są na ręce Przewodniczącego Rady. Przewodniczący kieruje je na posiedzenie komisji
oświaty. Następnie przedstawił dalsze etapy postępowania z w/w wnioskami.

- Komisja Sportu, Turystki Zdrowia i Promocji Gminy - Przewodnicząca A. Macher
poinformowała, że komisja wniosków na ostatnim posiedzeniu nie sformułowała,

- Komisja Infrastruktury i Ochrony Środowiska - Przewodnicząca B. Maślanka poinformowała,
że komisja na posiedzeniu 20 października br. wypracowała opinie dotyczące uchwał, które
podejmowane będą na sesji w listopadzie.
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Komisja Budżetu, Strategii i Rozwoju Gminy - Przewodnicząca K. Seneta poinformowała, że
komisja na ostatnim posiedzeniu 24 października br. wniosków nie wypracowała,
Komisja Rewizyjna - przewodnicząca E. Lenda poinformowała, że komisja nie miała
posiedzenia w październiku br.

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów w Beskid Żywiec sp. z o.o.

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały. Poinformował o załącznikach dołączonych do
uchwały, które również zostały przekazane radnym. Ponadto przedstawił uzasadnienie do w/w
uchwaty.Uchwała dotyczy zgody na zbycie 54 udziałów o łącznej wartości nominalnej 54.000,00 zł.

Rekomendację dla podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.
Rekomendację przedstawiła również przewodnicząca Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska
B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów w Beskid Żywiec sp. z o.o.

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie i otrzymała nr XLVII/441/2022

b) podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XLIV/420/2022 Rady Gminy Wilkowice
z dnia 17 sierpnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Gminnego

Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach,

Przewodniczący przedstawił projekt w/w uchwały.
6 października br. wpłynęło pismo od mieszkanki gminy, w którym odnosi się ona do podjętej przez
radę uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Wilkowicach. Ten dokument został przekazany do radcy prawnego, który stwierdził, że
ewentualne podtrzymanie stanowiska przez radę powinno być wyrażone w formie uchwały.

Radny. P. Wałeczek zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił opinię
komisji w w/w sprawie, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt w/w uchwały przewiduje podtrzymanie stanowiska
wyrażonego w uchwale nr XLIV/420/2022 Rady Gminy Wilkowice z dnia 17 sierpnia 2022 r. w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach.
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Głos zabrał radny M. Goliszewski, który przypomniał, że nad uchwałą z 17 sierpnia br. w sprawie
rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach
głosował przeciwko. Ma pewne wątpliwości, niejasności jako radny, który powinien dbać o interes
mieszkańców. Starał się obiektywnie podejść do dokumentacji w sprawie. Dodał, że część
dokumentacji w sprawie miał udostępnioną od skarżącej, a być może nie wszyscy radni mieli taką
możliwość.
Stwierdził, że po dokładnym przeanalizowaniu sprawy ma pewne wątpliwości z którymi chciałby się
podzielić, bo to jest być może ostatnia szansa, że możemy spojrzeć na uchwałę w szerszym zakresie.

Odczytał swoje wystąpienie w sprawie:
W treści uzasadnienia do uchwały z dnia 17.08. 2022 r. jest wskazane wprost, że:
"... Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej po wpłynięciu kolejnego odwołania w sprawie o skierowanie
mieszkanki gminy do domu pomocy społecznej z dnia 22.02.2021 r. skierowanego do Samorządowego
Kolegium Odwoławczego w Bielsku-Białej zamieścił datę wpływu na piśmie - 25. 02. 2021 r.. nie biorąc
pod uwagę faktycznej daty nadania odwołania tj. 22. 02.2021 r. która widniała na kopercie. Uznano
wówczas, że odwołanie to zostało złożone po terminie, niemniej jednak zostało ono przez Dyrektora
GOPS przekazane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bielsku-Białej..."

W ocenie radnego, takie postępowanie w placówce urzędowej, jaką jest Gminny Ośrodek
Pomocy Społecznej nie powinno w ogóle mieć miejsca i jest ewidentnym naruszeniem przepisów
prawa zawartych w art. 57 par. 5 pkt 2 Kodeksu postępowania administracyjnego, który określa, że
termin do wniesienia odwołania uważa się za zachowany między innymi w przypadku, gdy przed jego
upływem pismo zostało nadane w polskiej placówce pocztowej operatora wyznaczonego
w rozumieniu ustawy - Prawo pocztowe. Do 2025 r. operatorem wyznaczonym jest Polska Poczta S.A.
Natomiast przedmiotowe odwołanie zostało przez Panią U nadane w placówce Poczty Polskiej w dniu
22.02.2021 r. w dodatku listem poleconym.
Radny stwierdził, że jest w posiadaniu tego dowodu nadania.
Z całym szacunkiem dla Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i wieloletniego przecież
funkcjonowania w realiach wniosków, skarg czy odwołań co najmniej trudne do usprawiedliwienia
jest takie niedopatrzenie, zwłaszcza, gdy w tego typu odwołaniach decyduje data i jednocześnie taka
data tj. 22. 02. 2021 r. widnieje w prawym górnym rogu złożonego odwołania. To powinno dać
pracownikowi do myślenia.

W treści uzasadnienia czytamy także:
"...Uznano wówczas, że odwołanie to zostało złożone po terminie, niemniej jednak zostało ono przez
Dyrektora GOPS przekazane do Samorządowego Kolegium Odwoławczego w Bielsku-Białej..."
A i owszem, tylko że w piśmie do SKO z dnia 01.03.2021 r. Pani Dyrektor GOPS już w pierwszym
akapicie wytłuszcza, że "... przesyła kolejne odwołanie złożone po obowiązującym terminie..."
W dalszej treści pisma umieszcza informację, że drugie odwołanie z terminem odwoławczym do
22.02. 2021 r. zostało złożone po obowiązującym terminie tj. 25. 02. 2021 r, co jak już wiemy jest
nieprawdą.

Dalej w treści uzasadnienia czytamy:
"... Nie bez znaczenia pozostaje tutaj fakt, że zaistniała sytuacja nie wywołała negatywnych skutków
prawnych dla strony. Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Bielsku-Białej rozpatrzyło odwołanie...
To zdanie w ocenia radnego Goliszewskiego jest prawdziwe, ale tylko w części. Ponieważ skutkiem
w/w pisma z dnia 01.03. 2021 r. Pani Dyrektor GOPS do Samorządowego Kolegium Odwoławczego
w Bielsku-Białej była odpowiedź tegoż SKO w Bielsku-Biatej z dnia 19.03.2021 r. z którego wynika, że:
"... odwołanie od decyzji Wójta Gminy Wilkowice z dnia 03. 02. 2021 r. w przedmiocie skierowania do
domu pomocy społecznej zostało wniesione do organu l instancji w dniu 25.02.2021 r. tj. po
ustawowym terminie do wniesienia odwołania, który upłynął z dniem 22.02.2021 r. i dlatego nie może
zostać rozpatrzone..."
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Na szczęście SKO podało jednocześnie termin 7 dni na nadesłanie nowego egzemplarza odwołania.
26. 03. 2021 r. do SKO w Bielsku-Białej zostało złożone nowe odwołanie wraz z dodatkową
korespondencją wyjaśniająca zamieszanie z datami i na tej podstawie dopiero w dniu 22.04. 2021 r.
Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Bielsku-Białej wydało decyzję uchylającą zaskarżoną decyzję
w całości i przekazanie sprawy do ponownego rozpatrzenia organowi pierwszej instancji.
Ze względu na zawiłą definicję "skutku prawnego" radny stwierdził, że nie podejmuje się
jednoznacznego stwierdzenia, co do negatywnych skutków prawnych zaistniałej sytuacji, ale bez
wątpienia nie pozostała ona obojętna dla toku sprawy.
Kontynuując radny Goliszewski stwierdził, że osobiście uważa, iż biorąc powyższe pod uwagę, skarga
Pani U na działanie Dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach, powinna zostać
uznana za zasadną.
Podsumowując stwierdził, że jeśli założyć, że to było zwykłe niedopatrzenie, to co najmniej
nieeleganckie jest to, że ze strony Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wilkowicach, czy
chociażby Urzędu Gminy do dzisiaj, w stosunku do pani Józi, czy jej opiekuna prawnego pani U., nie
skierowano nawet zwykłego "przepraszam".

Następnie głos zabrała radna M. Olma, która jest członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Stwierdziła, że rozumie z perspektywy człowieczeństwa oburzenie radnego M. Goliszewskiego.
Stwierdziła, że zna trochę więcej szczegółów tej sprawy z uwagi na to, że mieliśmy możliwość na
ostatnim posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wysłuchać skarżącej, która nie udostępniła
wszystkich dokumentów dotyczących sprawy. Podczas dość szczegółowego przepytywania pani na
różne okoliczność, powzięliśmy wątpliwości, co do niektórych stwierdzeń. Pouczyliśmy panią
skarżącą, aby nie naruszała również dóbr osobistych, bo zaczęta pomawiać organy sprawujące
określone funkcje i przypisywała im pewne rzeczy na zasadzie domniemania, do których się nie
przyczyniły, albo które nie miały miejsca, bo nie ma na to stosownych dokumentów.
Przepytano panią na okoliczność przedstawionego pełnomocnictwa, bo tak naprawdę w tej sprawie
od tego wszystko się zaczęło. Od problemów z interpretacją zapisów w pełnomocnictwie udzielonym
tej pani. Zapytano, czy zna przepisy art. 32 Kodeksu postępowania administracyjnego, czy wie,
dlaczego dyrektor GOPS-u, w związku ze stanem zdrowia pani o której mówił radny Goliszewski,
zmuszona była z urzędu wystąpić do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej o podjęcie niezwłocznych
działań i zabezpieczenie interesu pani, której dzisiaj pani skarżąca jest opiekunem.
W czasie rozmowy skarżąca stwierdziła, że przekazała radzie niektóre informacje a sama posiada aż
dwa segregatory dokumentów.
Pouczyliśmy Panią o konieczności złożenia odwołania od decyzji, która finalnie została wydana
w odniesieniu do osoby będącej pod opieka prawną pani skarżącej, wyjaśniliśmy jej zawiłości
proceduralne z tym związane.
Komisja po wysłuchaniu skarżącej, jednogłośnie miała wątpliwości w jakim celu niektóre działania
przez panią są podejmowane w kontekście złożenia skargi na dyrektora GOPS-u.
Na jednym z wcześniejszych posiedzeń, przy rozpatrywaniu skargi, przepytywano również panią
dyrektor GOPS, która oświadczyła, że się ze skarżącą nie widziała nigdy osobiście. Z kolei skarżąca
twierdzi, że na bieżąco się z dyrektor. GOPS kontaktowała. My tego już nie weryfikujemy, bo nie
jesteśmy organem do ścigania ani sprawdzania, czy też konfrontowania, ale pojawiają się nam
pewnego rodzaju rozbieżności, które w związku z procedurą zastosowaną przez panią dyrektor GOPS,
o której również skarżąca została poinformowana przez Rzecznika Praw Obywatelskich.
W odniesieniu nawet do złożonego odwołania, to odwołanie o którym mówi radny Goliszewski, to
jest kontynuacja, uzupełnienie odwołania złożonego fizycznie, osobiście przez osobę będącą dzisiaj
pod opieka prawną, do uzupełniania którego była ta pani wzywana.
Komisja wcześniej uznała, że nawet to "zamieszanie kancelaryjne", niedopatrzenie ze strony
pracownika przybiciem prezentaty daty wpływu, kiedy fizycznie to wpłynęło do urzędu, a nie
spojrzenie na tę kopertę, czy też zagubienie tej koperty, nie wywołało negatywnych skutków
prawnych, bo fizycznie to uzupełnienie zostało przekazane do kolegium, które uchyliło decyzję.
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Wyśniono i zwrócono uwagę, żeby przede wszystkim patrzeć na dobro człowieka w podejmowaniu
określonych decyzji a później na system, l to nie przekonało pani skarżącej.
Kolejne uzupełniające informacje, nie wszystkie jak się okazuje, skarżąca przesyła radnym i sprawa
ponownie trafia na posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, gdzie dowiedziano się, że pani
Józia ma już opiekuna prawnego i jest nim skarżąca. Poprosiliśmy skarżącą, aby podjęła trud i złożyła
odwołanie od wydanej decyzji, żeby zadbać o jej interes.
W konsekwencji komisja zwraca się do Rady o podjęcie decyzji w formie uchwały w zakresie
podtrzymania dotychczasowego stanowiska wyrażonego w uchwale z 17 sierpnia 2022 r.

Radny M. Goliszewski podziękował radnej M. Olma za naświetlenie całej otoczki tej sprawy.
Stwierdził, że sprawa ma bardzo szeroki zakres i nie skończy się szybko. Ona jest konsekwencją
jakiegoś tam postępowania.
Stwierdził, że podchodzi do sprawy zero-jedynkowo.
My rozpatrujemy skargę na dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, której skarżąca
pokazuje nieprawidłowość. Zawirowanie z tą datą, z tym zatajeniem nigdzie potem nie znajduje
odzwierciedlenia w korespondencji. Dyrektor się do tego błędu nie przyznaje, nie prostuje tego
błędu, nie stwierdza, że jest to błąd proceduralny, co byłoby wskazane. Decyzja została uchylona, cel
został osiągnięty aczkolwiek dwa miesiące później. Niemniej jednak zdarzenie miało miejsce.
Powinniśmy jako radni podejść do tematu obiektywnie, czy rzeczywiście ta skarga jest słuszna. Radny
Goliszewski stwierdził, że w jego ocenie jest słuszna, bo błąd nastąpił. Trzeba było jakoś się do tego
błędu odnieść. My konsekwencji nie będziemy wyciągać, bo dyrektor GOPS-u nie podlega radzie tylko
komuś innemu. Sprawę należało zakończyć raz a dobrze. Osobiście stoi na stanowisku, że w/w skarga
jest zasadna.

Radna M. Olma poinformowała, że jak komisja wysłuchiwała wyjaśnień dyrektora GOPS-u, to pani
dyrektor przyznała, że zdarzyła się taka historia z tą kopertą i przepraszała za tę sytuację. Była
również przeprowadzona kontrola ze strony Wójta na miejscu w GOPS w Wilkowicach.
Czy te przeprosiny wyszły dalej, tego nie wiemy. Może trzeba mediować pomiędzy paniami
i spróbować żeby się porozumiały, wyłagodzić całą tę sytuację, bo obowiązkiem opiekuna prawnego
jest dbanie o dobro podopiecznego w całości, a obowiązkiem dyrektora GOPS-u jest sprawowanie tej
funkcji zgodnie z przepisami i zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami, przy
poszanowaniu gospodarki finansowej, którą ten dyrektor musi prowadzić. Ale zawsze pozostaje
jeszcze jeden element - wychodzimy z urzędu, z pozycji dyrektora, jesteśmy ludźmi i trzeba pomyśleć
o takim "zamediowaniu" pomiędzy paniami, żeby ten temat uspokoić, wyjaśnić a nie podnosić nam
wszystkim te emocje negatywne.

Wójt stwierdził, że skarga dotyczy dyrektora GOPS-u. Stwierdzi, że jako Wójt bywa w GOPS i widzi
jakie tam czasami panuje zamieszanie. Nie wynika ono z organizacji pracy tylko wynika z ilości spraw,
którymi GOPS się zajmuje.
Jeżeli miałby przyznać rację panu Goliszewskiemu i "biczować" panią dyrektor, to należałoby
stwierdzić, że ona celowo schowała kopertę a potem napisała, że odwołanie złożono po terminie
i "wytłuściła" tę informację. Jest to chyba najgłupsza rzecz, jaką można by było zrobić. Przecież to jest
tak oczywiste i łatwe do udowodnienia, że jak stwierdził Wójt, jest absolutnie przekonany, że nie było
to celowe. Wynikało to raczej z ilości spraw, którymi GOPS się zajmuje i z tego, co powiedziała pani
Małgorzata Olma tzn., że była to kancelaryjna pomyłka. Ta data została pomylona defacto z datą
wpływu do GOPS-u. Koperta była, nie została zagubiona. Natomiast pomylono datę wpłynięcia do
GOPS-u i datę wysłania pisma.
Wójt dodał, że zlecił kontrolę w GOPS, która, poza tym jednym zdarzeniem kancelaryjnym, nie
wykazała żadnych innych nieprawidłowości. Pani dyrektor poczuwała się do odpowiedzialności za
zaistniałą sytuację.
Stwierdził, że nie wierzy, iż skarżąca ma intencje, aby spór załagodzić. Zdaniem Wójta zbiera
dokumenty, które będą jej potrzebne za jakiś czas.
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Dodała, że to nie był błąd celowy tylko przypadkowy, to jest po prostu pomyłka. Zaapelował, aby nie
wysuwać oskarżeń przeciwko dyrektorowi GOPS.

Radny M. P. Goliszewski stwierdził, że nie myli się tylko ten, kto nie popełnia błędów, co nic nie robi.
W swojej wypowiedzi zaznaczył, że zdaje sobie sprawę w jakich okolicznościach ten GOPS pracuje.
Tylko, że określona sytuacja miała miejsce. Gdyby dyrektor GOPS-u przekazała na bieżąco
przeprosiny, to dzisiaj byłby argument, aby tą skarżącą posądzić o jakieś pieniactwo. Tymczasem nikt
ani ustnie, ani pisemnie żadnych przeprosin nie przekazał. Najlepszym rozwiązaniem byłoby
skonfrontowanie tych dwóch osób.
Radny stwierdził, że cały czas uważa, że sytuacja miała miejsce. Skarga w tym kontekście była więc
zasadna.

Wójt ponownie stwierdził, iż nie wierzy, aby dyrektor GOPS-u popełniła taki błąd celowo.
Poinformował, że do takiej konfrontacji dojdzie na wniosek skarżącej. W najbliższy piątek będzie
u nas jedna z najbardziej wiodących telewizji w kraju, która będzie przeprowadzała reportaż -
"Interwencja".
Radny M. Goliszewski stwierdził, że trzeba sobie zdać sprawę z tego, że ta sprawa ma drugą otoczkę
o której nie mówimy.

Radny A. Kufel zapytał o co ta walka? Jaka jest szansa, aby pani Józia została w tym domu opieki
społecznej, gdzie znajduje się obecnie?
Dodał, że Dom Opieki Społecznej Sadyba obniżył koszty pobytu dla tej pani.
Bądźmy ludźmi, żyjemy tu i teraz, na chwilę.
Dodał, że spotkanie, rozmowa tych dwóch osób jest celowa.

Przewodniczący Rady stwierdziła, że sprawa pozostawienia pani w domu opieki, gdzie przebywa
aktualnie odbiega od tego, czego dotyczy skarga.

Wójt stwierdził, że w chwili obecnej rozpatrujemy skargę na dyrektora Gminnego Ośrodka Pomocy
Społecznej. Temat o którym mówi radny Kufel to już inna sprawa. Nie można tego łączyć.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek zaapelował, aby w tym zamieszaniu nie zgubiła się najważniejsza
osoba, człowiek o którym rozmawiamy.
Dodał, że w pewnym zakresie zgadza się z tym, co radny Goliszewski powiedział.
Przytoczył zapis z ustaleń kontroli przeprowadzonej w GOPS a dotyczący wyciągnięcia konsekwencji
służbowych związanych ze stwierdzeniem nieprawidłowego postępowania z odwołaniem
pełnomocnika mieszkanki.
Jedną z form takich konsekwencji jest uznanie skargi za zasadną bądź nie.

Głosowano w s rawie:

podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale nr XLIV/420/2022 Rady Gminy Wilkowice z dnia
17 sierpnia 2022 r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Wilkowicach,

W niki losowania
Za: 10, Przeciwko: 2, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (10)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Dariusz Kanik, Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka,
Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin Stawinoga, Piotr Wałeczek

Przeciwko (2)
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Mirosław Goliszewski, Marcin Kwiatek

Wstrzymuję się (l)
Antoni Kufel

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Uchwała podjęta została przy 10 głosach za, 2 głosach przeciwnych
Otrzymała nrXLVII/442/2022.

l głosie wstrzymującym się.

c) przekazania skargi zgodnie z właściwością,

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w powyższej sprawie. Starosta Bielski przekazał nam
pismem z dnia 11 października br. sprawę do załatwienia zgodnie z właściwością. Była to skarga
mieszkańca naszej gminy a dotyczyła inwestycji prowadzonej w rejonie ul. Kościelnej i Skośnej.
W sprawie jest również opinia prawna, która wskazuje pewne kierunki działania dalszego
postępowania.
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie.

Radny. P. Wałeczek zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił opinię
w w/w sprawie. Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że co do zasady skargi na Wójta rozpatruje Rada, ale
wyjątkiem jest toczące się postępowanie w sprawie, w ramach którego skarga powinna być
rozpatrzona.

Głosowano w s rawie:

przekazania skargi zgodnie z właściwością,

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie. Otrzymała nr XLVII/443/2022.

d) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 r.,

P. Skarbnik przedstawiła projekt w/w uchwały.
Planuje się zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 282. 617,00 zł, w tym:
l. Zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 494. 573,00 złote w tym:
2. Zmniejszenie dochodów majątkowych o kwotę 211. 956, 00 złotych w tym:

l) zwiększyć dochody własne o kwotę -1.044,00 złotych
2) zmniejszyć dochody z dotacji o kwotę - 213. 000,00 złotych
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Równocześnie planuje się zmniejszenie wydatków budżetu gminy o kwotę 1. 867.163,00 zł, w tym:
l. Zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 690. 617,00 złotych, w tym:

l) zwiększyć wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę - 25. 644, 00 złote
2) zwiększyć wydatki związane z realizacją zadań statutowych o kwotę - 354.973,00 złote
3) zwiększyć wydatki na udzielenie dotacji o kwotę -10.000,00 złotych
4) zwiększyć wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę - 300. 000,00 złotych

2. Zmniejszenie wydatków majątkowych o kwotę 2. 557. 780,00 złotych, w tym:

Proponowane zmiany spowodują zmianę w poszczególnych załącznikach do uchwały budżetowej:
dochodach, wydatkach w tym również wydatkach majątkowych, przychodach i rozchodach,
zestawieniu dotacji planowanych do udzielenia z budżetu gminy, dochodach i wydatkach na zadania
przyjęte do realizacji w Gminnym Programie Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnym
Programie Przeciwdziałania Narkomanii, dochodach i wydatkach realizowanych z funduszu
przeciwdziałania COYID-19.
Tak zaproponowane zmiany spowodują zmniejszenie deficytu.

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą plan dochodów wyniesie 80. 889. 608, 79 zł, plan wydatków
108.635.617,00 zł, planowany deficyt budżetowy 27.746.008,21 zł.
Deficyt budżetowy zostanie pokryty pożyczkami z WFOŚ i NFOŚ jak również z kredytów i przychodów
z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym i z wolnych środków.
Przychody budżetu zmniejszamy o 2. 149. 780,00 zł i po zmianach wyniosą 29. 629. 770, 72 zł natomiast
rozchody budżetu pozostawiamy na niezmienionym poziomie 1.883.762,51 zł.

Jednogłośną rekomendację dla uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2022 r.,

W niki tasowania
Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za(13)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie. Otrzymała n r XLVI 1/444/2022.

e) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2022 -
2035.

Projekt w/w uchwały przedstawiła P. Skarbnik.
Wszystkie zmiany wprowadzone wcześniejszą uchwałą jak również zarządzeniami Wójta w okresie
międzysesyjnym zostają wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej, jak również
dokonujemy zmiany na trzech przedsięwzięciach.
Zakres zmian objętych WPF obejmuje wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe - zadanie
pn. "Przebudowa ul. Ornej i Wiśniowej w sołectwie Bystra", zadanie pn. "Budowa, rozbudowa,
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przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków rowerowych", zadanie pn.
"Rozbudowa i przebudowa budynku OSP w Bystrej"
Omówiła szczegółowo zakres zaproponowanych zmian.

Jednogłośną rekomendację dla w/w uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii
i Rozwoju Gminy K. Seneta.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek poinformował, że będzie nas obowiązywał nowy wzór uzasadnienia
do Wieloletniej Prognozy Finansowej, który został przekazany radnym.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice na lata 2022 - 2035.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Uchwała podjęta została jednogłośnie. Otrzymała nrXLVII/445/2022.

10. Przyjęcie protokołu pokontrolnego w sprawie:
Przewodniczący Rady przypomniał, że protokoły pokontrolne zostały radnym przesłane, każdy mógł
się z nimi zapoznać.
Do w/w dokumentów uwag nie wniesiono.
Przewodniczący przytoczył końcowe wnioski każdego z protokołów, a następnie poddał je pod
głosowanie

a) wydatkowania środków na utrzymanie budynków gminnych w zakresie lokali mieszkalnych
w Gminie Wilkowice w l półroczu 2022 r.;

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego w sprawie: wydatkowania środków na utrzymanie budynków
gminnych w zakresie lokali mieszkalnych w Gminie Wilkowice w l półroczu 2022 r

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek
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NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

W/w protokół przyjęto jednogłośnie.

b) wydatkowania Funduszu Sołeckiego w 2021 r.;

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego w sprawie wydatkowania Funduszu Sołeckiego w 2021 r

W niki tasowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

W/w protokół przyjęto jednogłośnie.

c) wydatkowania środków przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za l
półrocze 2022 r.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu pokontrolnego w sprawie wydatkowania środków przez Gminną Komisję
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za l półrocze 2022 r.

W niki losowania

Za: 13, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Marcin
Stawinoga, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

W/w protokół przyjęto jednogłośnie.

11. Przyjęcie protokołu z sesji XLV/2022, XLVI/2022.
Do w/w protokołów uwag nie wniesiono.

Głosowano wniosek w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XLV/2022.
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W niki losowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (12)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Marcin Stawinoga

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

Głosowano wniosek w s rawie:

Przyjęcie protokołu z sesji XLVI/2022.

W niki tasowania

Za: 12, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

W niki imienne:

Za (12)
Adam Bysko, Dariusz Dobija, Mirosław Goliszewski, Dariusz Kanik, Antoni Kufel, Marcin Kwiatek,
Elżbieta Lenda, Alina Macher, Bożena Maślanka, Małgorzata Olma, Katarzyna Seneta, Piotr Wałeczek

Wstrzymuję się (l)
Marcin Stawinoga

NIEOBECNI (2)
Krzysztof Krajewski, Robert Kudzia

12. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych w 2022 r.
Informacje o oświadczeniach majątkowych za 2021 r. złożonych przez radnych przedstawił
Przewodniczący Rady M. Kwiatek.
Przedstawił również informację od Wojewody Śląskiego na temat oświadczenia majątkowego Wójta
i Przewodniczącego Rady.
Wójt natomiast przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych za 2021 r. złożonych
Wójtowi Gminy Wilkowice.
Materiał szczegółowy stanowi załącznik nr 5, 6 do protokołu.

13. Wolne wnioski, komunikaty.
- radna A. Macher poinformowała, że w dniu dzisiejszym uczestniczyła w happeningu,

wydarzeniu, organizowanym przez ruch społeczny na rzecz zrównoważonego rozwoju wsi Bystra,
dlatego, że uważa, iż jako radna powinna we wszystkich takich wydarzeniach uczestniczyć, które
dotycząca sołectwa Bystra, które reprezentuje. Według opinii radnej to wydarzenie będzie
spopularyzowane. Poinformowała o obecności mediów lokalnych podczas tego wydarzenia.
Spotkanie dotyczyło przyszłości Bystrej w związku planowaną inwestycją tj. budową
apartamentowców za Magnusem w tzw. "złotej dolinie" oraz planowanymi inwestycjami drogowymi
czy też inwestycją mostową.
Były również prezentowane prace grafiki komputerowej. W wydarzeniu nie uczestniczyła liczna grupa
mieszkańców, gości. Były to osoby mające wątpliwości co do tych inwestycji, pytania, czy też może
nawet błędne informacje.
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Do radnej skierowana została prośba, aby podjąć się misji zorganizowania, jeszcze w listopadzie tego
roku, spotkania z gospodarzem gminy, aby porozmawiać i wyjaśnić pewne wątpliwości, np. w GOK
Promyk czy strażnicy.
Wójt wyjaśnił, że przyjmuje strony w każdy wtorek. Zaprosił na spotkanie. Jeżeli będzie to większa
ilość osób to spotkanie będzie trzeba zorganizować np. w GOK. Można się umówić na spotkanie
nawet po godzinach pracy.
Dodał, że nie został zaproszony na dzisiejsze spotkanie. Czułby się tam jako "persona non grata". Nikt
też nie kontaktował się w sprawie organizacji spotkania. Po happeningu nie została też złożona
w sekretariacie żadna petycja.
Przewodniczący Rady M. Kwiatek stwierdził, że przy wejściu do urzędu wisi plakat informujący o tym
wydarzeniu.

- radna M. Olma zwróciła się do radnych z prośbą, w kontekście skarg, których wpływa sporo,
że jeżeli ktoś ma wątpliwości w stosunku do skarg, które wpływają bądź też zasadności rekomendacji
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, to zaprasza na posiedzenie tej komisji, aby móc pewne rzeczy
zweryfikować i później z czystym sumieniem przystąpić do głosowania, bez domniemania zaufania
dla w/w komisji w kontekście, czy wypracowane stanowisko jest prawidłowe czy też ewentualnie nie.
Kolejny temat związany jest z wystąpieniem radnej powiatowej J. J. Piechota na temat doświetlenia
przejść dla pieszych na ul. Szczyrkowskiej w rejonie banku oraz drugiego w rejonie ul.
Wypoczynkowej, w kontekście podjętych działań inwestycyjnych na ul. Szczyrkowskiej, ale
znajdujących się już poza granicami naszej gminy i wybudowania dwóch doświetlonych przejść dla
pieszych, jednego w okolicach sklepu DINO Oak sygnalizują mieszkańcy wybudowanego do rowu)
i drugiego do nowo budowanego obiektu handlowego zlokalizowanego w okolicach ronda, pomimo
tego, że po prawej stronie jadąc w stronę Bielska nie przebiega chodnik a przejścia zostały
wybudowane i doświetlone.
Zapytała, co z tematami na terenie Bystrej o które wnioskujemy, np. doświetlenie przejścia dla
pieszych w okolicach banku? Często wieczorem w tym rejonie nie ma prądu i tam jest niebezpiecznie.
Przejście to nie ma odświeżonych pasów, a światło które tam jest, jest słabe. Cztery lata o tym
rozmawiamy.

Zaapelowała, aby podjąć jakieś działania w tym zakresie, w imieniu własnym, społeczności
bystrzańskiej i gminnej.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek zapytał, że kluczową sprawą jest tutaj ustalenie, kto jest faktycznie
odpowiedzialny za tę drogę.

Wójt wyjaśnił, że tamte oświetlenia zostały zbudowane przy okazji realizacji większej inwestycji.
Rozmawialiśmy już o tym. Policja występowała, aby pasów w okolicach sklepu DINO nie robić.
W przyszłym roku będą wymieniane oprawy oświetleniowe z sodowych na ledowe i w okolicach
banku będzie przejście doświetlone.
Odnowienie pasów - będziemy systematycznie w tej sprawie apelować.

Radny P. Wałeczek zaapelował, aby pamiętać o wyniesionym przejściu dla pieszych na ul. Fałata
w Bystrej. Było kiedyś zobowiązanie ze strony gminy, że to przejście zostanie doświetlone.
Wójt wyjaśnił, że teren między ul. Klimczoka i ul. Fałata chcemy oświetlić łącznie z przejściem. Nie
zapominamy o tym. Obecnie trwa procedura związana z przejmowaniem gruntu na rzecz gminy.

Radna A. Macher poinformowała, że na wniosek rady sołeckiej samorząd Gminy Wilkowice
nominował do prestiżowej nagrody Starosty Bielskiego im. księdza J. Londzina, do XXIII edycji - LKS
KLIMCZOK Bystra. Jest to nominacja zbiorowa. Nominację poznamy 4 listopada w Bielskim Centrum
Kultury podczas uroczystości wręczenia nagród. Poznany również laureata. Kibicujmy naszemu
klubowi, któremu po śmierci Zbigniewa Baneta przewodniczy Paweł Niemczyk.
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Wójt poinformował, że następuje zmiana rozkładu jazdy autobusów linii nr 57 i linii nr 2.
W przypadku autobusu linii nr 2, to jeden kurs dołożono rano o 7. 17, na wniosek Bielska - Białej.
Autobusy jadące rano z terenu naszej gminy i wjeżdżające do Bielska były już praktycznie zapełnione.
Zasygnalizował również problem z kierowcami u jednego i drugiego przewoźnika.
Zainteresowanie komunikacją publiczną bardzo się zwiększa. Samochody parkują w różnych
miejscach nie do końca do tego przewidzianych, chcąc skorzystać z komunikacji.
Ze względów oszczędnościowych będzie również redukcja ilości kursów autobusu linii nr 57 z 30
kursów na 25 kursów. Zmiany zostały uzgodnione z Gminą Wilkowice. Godziny odjazdu tego
autobusu zostały skorelowane z linią autobusu nr 24.

Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynęła skarga fundacji kontroli społecznej NOMOS na
działalność dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Wilkowicach - przekazano Komisji Skarg Wniosków
i Petycji z prośbą o opinię w sprawie.

Przewodniczący Rady M. Kwiatek poinformował o zmianie organizacji ruchu w dniach 1, 2 listopada
w rejonie cmentarza w Bystrej Śląskiej.
Wójt dodał, że pozwoli to na poprawę bezpieczeństwa w obrębie cmentarza oraz udrożni ruch
komunikacyjny.
Przypomniał również, że 11 listopada, jak co roku nastąpi złożenie kwiatów i wieńców przy pomniku
obok urzędu gminy, a następnie odprawiona zostanie Msza święta w kościele w Wilkowicach.

14. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząc Rady zakończył sesję wypowiadając formułę:
"Zamykam XLVII sesję Rady Gminy Wilkowice"

Przewodniczący
Rady Gminy Wilkowice

PRZEWODNICZACV/!^DY

^/^^^'-fe^7
Przygotował(a): Małgorzata Lempart . _ ' mqr Marrin KwiriTeK

Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice.pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w za kładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi załącznik do protokołu z 26 października 2022 r.

Do w/w protokołu załączone są również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikające
z porzqdku obrad.
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